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El diumenge 28 de maig, la gent corrent de Sabadell 
—la gent com tu i com jo— podem fer història. Tenim 
una oportunitat única. L’oportunitat de recuperar 
l’Ajuntament per a la gran majoria dels sabadellencs  
i tornar a posar-ho al servei de tothom: de cada barri, 
de cada veí. L’oportunitat de tenir un alcalde i un 
govern que es preocupin dels nostres problemes  
i necessitats reals i que ens millorin la vida de debò.

Per això, convido tota la bona gent que ja heu 
confiat en nosaltres —i, també, els qui encara no ens 
heu votat mai— a donar-nos suport per encapçalar  
la transformació que la ciutat necessita com l’aire  
que respira. No et demano que canviïs, només que 
em donis l’oportunitat de canviar Sabadell amb  
un gest molt senzill: el teu vot.

O tots guanyem el Sabadell de la gent, o continua  
el Sabadell dels de sempre: els dels últims 24 anys.  
Tu decideixes. Fem-ho possible. Fes-nos confiança. 

Gabriel,  
l’alcalde de la gent.

Descobreix qui és el Gabriel  
en aquest vídeo
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1. Sabadell Respira
2. L'alcalde de les escoles
3. Pissit Cultura 
4. Amfiteatre Jove
5. No al Quart Cinturó, sí al parc de Can Deu
6. Sí a un Ripoll viu per a tothom
7. La biblioteca de la gent del 5è
8. Parc del Vapor Turull, un nou pulmó per al centre
9. El sud mola

Sabadell Respira Sabadell és una ciutat grisa on el verd ha d’anar guanyant terreny de debò. 
L’equip del Gabriel tirarem endavant un ambiciós pla de pacificacions que inclou, 
entre altres accions, la vianantització del tram nord de la rambla entre la plaça del 
Doctor Robert i el carrer Lacy. Però aquesta és, només, una de les set actuacions 
previstes, una per districte: les pacificacions han d’arribar a tots els barris. El pla 
Sabadell Respira està dotat amb 21 milions d’euros per als pròxims quatre anys  
i actuarà a les següents àrees de tots els districtes:

• Districte 1: Tram nord de la rambla entre la plaça del Dr. Robert i el carrer Lacy 
• Districte 2: carrer Major / biblioteca dels Safareigs.
• Districte 3: carrer Bonaigua / carrer Pedraforca / plaça del Pi (connectant  

els parcs del Torrent de la Romeua i del Nord).
• Districte 4: voreres de l’eix Macià (carrils bici en calçada).
• Districte 5: carretera de Molins de Rei fins a l’escola Teresa Claramunt.
• Districte 6: Passeig dels Almogàvers (ara, només acció d’urbanisme tàctic).  

Des de la plaça de la Creu de Barberà fins a la plaça Barcelona, progressivament.
• Districte 7: Plaça Marx / carrer Onyar / centre cívic.

El nou govern republicà impulsarem amb decisió aquesta ciutat per passejar-hi 
que tots volem. Sabadell Respira és la nostra proposta ambiciosa i valenta per 
generar canvis reals a tots els barris, no només al centre, sempre escoltant tothom  
i equilibrant els usos de l’espai públic. Amb el vostre suport, ho farem.

Espai públic Tots els districtes

Nou projectes  
per transformar  
Sabadell
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Amfiteatre Jove

El parc del Vapor 
Turull, un nou pulmó 
per al centre

El nou govern republicà remodelarem 
l’amfiteatre del parc Catalunya i el posarem 
a la disposició del jovent de Sabadell. Hi 
promourem un nou programa estable d’oci 
i cultura jove. En protegirem l’escenari 
amb una coberta ecològica que, a més, 
en facilitarà l’aïllament acústic. A més, en 
posarem al dia les grades.

Traslladarem les places de l’actual 
macroaparcament situat entre els carrers 
Creueta i Sant Josep al nou pàrquing 
del Passeig. A l’espai que hi alliberem, hi 
construirem equipaments cívics i culturals 
i uns nous jardins que esponjaran un barri 
(el centre) i un sector (Salut-Creueta) molt 
mancats de zones verdes.

L'alcalde de  
les escoles

La biblioteca  
de la gent del 5è

Farem un pla de xoc per posar al dia 
les escoles públiques amb edificis més 
malmesos. Hi invertirem 10 milions d’euros 
el mandat que ve (2023-2027) i conclourem 
el pla en vuit anys. Construirem l’escola 
bressol de la Concòrdia, aturada per l’actual 
govern municipal del PSC, ampliant l’actual 
escola d’adults.

El govern 2015-2019, amb ERC, va comprar 
l’antiga fàbrica Sallarès Deu, al barri de 
Gràcia, per ubicar-hi la biblioteca del 
districte 5è, l’únic que no en té. El PSC ha 
tallat en sec el procés per fer-la realitat. 
Nosaltres ens comprometem a iniciar-ne les 
obres el pròxim mandat amb una inversió 
de 2,6 milions d’euros.

Educació

El sud mola

Rehabilitarem el Mercat de Campoamor, 
que el PSC volia enderrocar i té abandonat, i 
transformarem la plaça Picasso en un refugi 
climàtic, el primer dels que crearem a tota la 
ciutat. Els dos equipaments els enllaçarem 
amb un nou passeig verd actuant al carrer 
Feijóo i a l’espai entre el CAP Sud i el 
mercat.

Pissit Cultura 
Popular

Les entitats sabadellenques que fan cultura 
popular tindran un espai de trobada obert a 
tothom en aquest antic vapor situat entre la 
rambla i el carrer del Sol. El nou equipament 
els proporcionarà un lloc on reunir-se, 
assajar i desar el material, però, també, on 
difondre el que fan. El gestionaran elles 
mateixes.

Sí a un Ripoll viu  
per a tothom

Adéu, Quart Cinturó; 
hola, parc de Can Deu

Els de sempre es volen carregar el riu, 
 però no se’n sortiran. Davant la demencial 
 proposta sociovergent d’una piscina 
d’onades en plena emergència climàtica 
(l’anomenat SurfCity), la nostra 
contraproposta: renaturalitzar-ne el terreny. 
Hi destinarem 320.000 euros i ho 
enllestirem en quatre anys.

Com sempre, ERC Sabadell ens oposem 
al Quart Cinturó, ara rebatejat amb un 
nou eufemisme: «Ronda Nord». El Gabriel 
es compromet a aturar-lo si és alcalde. 
La nostra alternativa inclou una connexió 
soterrada de la Ronda Oest i la carretera de 
Castellar. En superfície, hi haurà el nou parc 
de Can Deu.

Tots els districtes

Medi ambient Districtes 1, 2, 3 i 7

Cultura Tots els districtes

Cultura Districte 1

Comerç Districte 6 Joventut Districte 4

Espai públic

Espai públic

Districte 3

Districte 1
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Un Ajuntament  
per al Sabadell de la gent. 
L’equip del Gabriel

Cal dignificar els edificis 
escolars per eliminar-ne 
l’envelliment estructural 
i, així, construir entorns 
segurs i amables on oferir 
els millors processos 
d’aprenentatge” 

— Pere Farrés
Pedagog

El Quart Cinturó i el SurfCity 
són dos projectes del passat 
que cal descartar per sempre.
La crisi ecològica i social 
exigeix que canviem la 
manera d’entendre les ciutats”

— Ferran Ruz
Arqueòleg i professor

La seguretat és un valor 
republicà i democràtic de 
primer ordre, i l’esquerra no 
pot renunciar-hi mai, ja que 
és el garant que la resta de 
principis s’exerceixin amb 
plenitud”

— Raül Garcia Barroso
Advocat

No et demano que canviïs, 
que deixis de ser qui ets, com 
ets. Només et demano que 
m’ajudis a canviar Sabadell. 
Que, com diu la meva mare, 
em prestis el vot” 

— Gabriel Fernàndez
Arquitecte tècnic

Dissenyarem i desenvoluparem 
un pla d’acció comunitària 
dotat dels recursos necessaris.  
En farem un pla pilot als barris 
amb més dificultats socials  
i econòmiques” 

— Francisca Maya «Popi»
Tècnica d’inserció laboral

El model republicà de gestió 
pública és una administració 
al servei de les persones,
basada en la personalització, 
la bidireccionalitat i la 
transparència”

— Èlia Soriano-Costa 
Politòloga i gestora  
de qualitat

El Sabadell de la gent és, 
també, el de la indústria,  
les pimes, les botigues  
i els autònoms. No hi pot 
haver progrés ni justícia 
social sense dinamisme 
econòmic” 

— Sílvia Renom 
Emprenedora

Amb el programa Sabadell 
Respira, crearem zones per  
a vianants, verdes i comercials 
a tots els districtes amb 21 
milions d’euros al llarg de 
quatre anys”

— Santi Valls
Geògraf urbanista

El Sabadell de la gent ha 
de ser verd. Hem de ser 
conscients que l’emergència 
climàtica és real. No és el 
futur: és el present. És ara  
i aquí, i cal actuar ara i aquí” 

— Pepi Castaño
Restauradora

El jovent som el futur, però 
també som el present. 
Sabadell ens força a anar-nos-
en a estudiar, treballar  
i viure a fora, però volem fer 
vida a la nostra ciutat” 

— Alba Torras
Advocada

La República comença a cada 
llar de la ciutat. Cal garantir  
el dret a un habitatge digne
dels nostres veïns. Ha de 
ser públic el 10% del parc 
d’habitatge de Sabadell” 

— Alicia Valencia
Arxivera

Desenvoluparem un programa 
social capaç d’ampliar 
els serveis on som més 
vulnerables. Hem d’impulsar 
polítiques per garantir drets i 
reduir desigualtats”

— Ramon Vidal
Gestor d’equips i analista 
d’estratègies

“ “

“ “ “

“ “

“

““

“ “
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Tres anys i tres mesos de presó per haver permès 
un debat. A totes les entrevistes que et fan, 
tothom et pregunta per aquest temps de reclusió. 
La funció de la repressió és, també, distreure’ns 
de l’objectiu, fer que no parlem de com arribar-hi, 
sinó de la mateixa repressió? L’independentisme 
hi ha caigut, en això? 

Jo la repressió la veig com una part del camí cap a 
la independència. És a dir, el meu cas personal és 
un cas més, que, personalment, t’afecta molt, però, 
realment, la repressió afecta milers de persones. 
I, llavors, la repressió és un pas més en aquest 
camí cap a la independència o cap a la llibertat 
de Catalunya. És a dir, que nosaltres no podem 
normalitzar la repressió, mai no la podem normalitzar, 
perquè en un país democràtic no es pot permetre 
que hi hagi repressió, però també sóc conscient que 

l’haurem d’assumir com una part del camí cap a la 
independència perquè això vol dir que continuem 
lluitant. La repressió és fer-nos por, és aturar-nos, és 
desviar-nos del camí, és fer-nos perdre temps lluitant 
contra la repressió, aturant la repressió en lloc de 
lluitar per la independència, però també, a la vegada, 
és una part d’aquest camí cap a la independència que 
no la podràs evitar. No la podràs evitar perquè el dia 
que s’aturi la repressió voldrà dir que la nostra lluita 
també s’ha aturat, també s’ha acabat.

El primer pas de la política no institucional a la 
institucional la fas al món municipal, a Sabadell, 
on vas ser la primera regidora d’ERC del període 
actual. Com veus, actualment, la política local? 
Segur que algú et demana: «Escolta: com ho teniu 
a Sabadell?». Quina n’és la teva lectura, la teva 
interpretació, el teu relat?

Carme Forcadell: “A Sabadell, 
l’única alternativa és Esquerra 
Republicana”
Text: Marc Serrano i Òssul
Fotografia: Berta Tiana

Jo crec que, a Sabadell, som l’alternativa. Això és 
claríssim. Jo crec que no hi ha cap altre partit amb 
l’empenta, amb les ganes, amb la situació en què està, 
amb tota la feina que ha fet, amb tot el bagatge que 
porta, amb tot el coneixement que té de la situació de 
la ciutat i dels barris, i amb tot el treball que s’ha fet 
des de totes les associacions i des de tots els barris.

I a mi el que se’m fa difícil d’entendre és que la 
gent oblidi fàcilment que la persona que ara està 
d’alcaldessa de Sabadell va estar formant part del 
govern Bustos. I moltíssimes vegades la gent això 
ho oblida. És a dir, que, d’alguna manera, estan 
governant els mateixos; no hi ha hagut canvi. Hi ha 
una continuïtat, i a mi m’estranya perquè Sabadell és 
una ciutat d’una tradició republicana molt forta.

Junts està donant suport, de facto, a les polítiques 
que s’estan fent des de l’Ajuntament. No està al 
govern, però, pràcticament, és com si hi estigués. 
Hi ha una sociovergència en aquests moments 
a l’Ajuntament de Sabadell. I jo crec que això els 
ciutadans ho han de saber i se’ls ha d’explicar.

Has donat suport explícit al Gabriel Fernàndez 
com a candidat a l’alcaldia. Ell és algú que no 
ha viscut tota la vida de la política i algú que 
ha nascut en un altre país i que s’ha fet seves la 
llengua i la cultura catalana. Com explicaries  
a algú que no el conegués qui és el Gabriel,  
com és el Gabriel?

Precisament, el fet que hi hagi una persona no 
tradicional, una persona cap de llista que no 
respongui als cànons tradicionals, és molt important 
perquè el món, en aquests moments, està canviant. I 
crec que dóna aquesta imatge d’obertura o aquesta 

imatge que es vol donar que 
la política l’hem de fer entre 
tots i que ara Sabadell ja 
no és una ciutat com fa 40 
anys. Sabadell, en aquests 
moments, és una ciutat molt 
diversa, on hi ha ciutadans 
de països molt diferents amb 

cultures i formes d’entendre la vida molt diferents. I, 
per tant, el fet que hi hagi un cap de llista d’Esquerra 
que representi aquesta diversitat està molt bé i és 
positiu perquè és la manera en què s’ha d’entendre la 
política: diversa.

Jo crec que això és positiu i també fa diferent 
Esquerra als altres partits que són com més 
tradicionals, amb candidats més tradicionals. I 
això també li permet al Gabriel arribar a una sèrie, 
segurament, de col·lectius als quals altres candidats 
no hi poden arribar. I això també és un avantatge.

Et vull demanar per aquest projecte, ell en diu  
de front ampli, que ha incorporat com a número 2
la Sílvia Renom, exregidora de CiU, però, també, 
l’aliança amb EUiA i gent procedent de Podem i, 
fins i tot, del PSC, i que s’afegeixen a un regidor 
i candidat, el Raül Garcia Barroso, que prové de 
la Crida. Què et sembla, que ERC incorpori gent 
de tradicions tan diverses per assemblar-se al 
màxim a la ciutat?

És molt positiu perquè nosaltres volem guanyar. I, si 
tu vols guanyar, has de ser molts i has de ser gent 
que pensa diferent de tu perquè, per sort, Sabadell és 
una ciutat diversa, plural, igual que la nostra societat, 
que és diversa, plural i amb expressions, sentiments, 
emocions i maneres de pensar molt diferents. Llavors, 
si tu vols guanyar, has de representar aquesta 
diversitat. I, per tant, sí, la diversitat és fantàstica. Crec 
que és positiva si l’objectiu és comú, evidentment.

Crec que la manera de guanyar és interpel·lar i estar 
i treballar amb gent que pensa molt diferent de tu. 
Amb gent que pensa igual que tu, no sumaràs, seràs 
els mateixos de sempre. Si tu has de sumar, tu has de 
dialogar amb gent que pensa diferent. Has de sumar 
i has de fer aquest front ampli, que se’n diu, amb gent 
que pensa diferent. Amb gent que pensa igual, no cal: 
ja la tens.

Aquests últims cinc anys i mig, després del 
Primer d’Octubre, han estat marcats per la 
repressió, però, també, per la divisió entre 
partits. Està clar que hi ha dos enfocaments del 
tot diferents del que ha passat i del que cal fer,  
i que s’ha entrat en una dinàmica de retrets i,  
fins i tot, en una divergència. Ara, què?

Jo crec que s’ha de recosir el país. És a dir, el país 
està trencat. Hi ha hagut una evident polarització 
després de l’octubre del 2017. El país s’ha polaritzat i 
cada vegada s’està polaritzant més. Jo crec que s’ha 
de fer una feina de recosir el país. És a dir, d’intentar 
superar-ho, que és molt difícil perquè s’han de tancar 
ferides, i, si no es tanquen les ferides, tu no pots cosir 
el país. Jo crec que hi ha d’haver una època de tancar 
ferides, de parlar amb la gent, de dialogar entre tots, 
perquè, si no dialogues amb l’altre, si no parles, si no 
arribes a un acord, les ferides no es poden tancar. Jo 
crec que hi ha ferides obertes.

“La manera de guanyar  
és interpel·lar i estar  
i treballar amb gent  
que pensa molt diferent 
de tu”

Descobreix què pensa del Gabriel 
la presidenta Forcadell



Suma’t al Sabadell de la gent
@erc_sbd   670 06 06 68 

www.sabadellrepublicana.cat Gabriel, República, Sabadell, 
gent, alcalde, Catalunya, Ripoll, 
transformem, Forcadell
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Escolta la cançó  
del Sabadell  
de la gent


